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北京市门头沟区2008年初中毕业考试 

英语试题答案及评分参考


第Ⅰ卷（共70分） 

第I卷选择题(一至五题)共70分。7-14小题，每小题1.5分；45-55小题，每小题2分，其余每小题1分。
1. D
2. C

3. A

4. B

5. C

6.A

7. A

8. C

9. C

10. B
11. A
12. C
13.B
14.A
15.C   16. A
17. C
18. A
19. D
20. B
21. C
22. B
23. A
24. B
25. A
26. C
27. B
28. C
29. C
30. A
31. A
32. D
33. A
34. D
35. C
36. D
37.C  
38.B
39.D
40.B
41.D
42.A  
43.B
44. B
45.D
46.B
47.A  
48.C
49.A
50.D
51. A 
52. A
53. D
54. C
55. A
 
第Ⅱ卷（共50分）

一、听对话，记录关键信息（共8分，每小题2分）
1.maths teacher
 2.at nine
3.at the school gate

4.by bus
二、根据短文内容，用方框中所给词的适当形式填空。（共7分，每空1分）

5.play  6.now   7.good  8.in  9.her  10. friends  11.Who
三、根据中文意思完成句子。（共10分，每小题2分）

12. Don’t sleep too late. It’s bad for your health.
13.Everyone is here. Let’s begin our meeting.

14. You’d better not watch TV when you do your homework.
15.Her father was very angry because she didn’t come back until 11 o’clock last night.
16.Mother asked you to finish your homework as soon as possible so that you could go to the cinema with her.
四、阅读与表达（共10分，每小题2分）
17. No. / No, there isn’t.

18. The families who have some money and want to live a quieter life.
19.The noise, the dirt, the crowded streets, crowded trains and buses and the polluted air.(答两点即可)
20. They are different and not always friendly.
21.They like/ love/ enjoy the city life better./ They are glad to be back in the city.
五、书面表达（共15分）

    One possible version:
Dear Miss Zhao,

   As you know, I've made a great progress in English with your help. At this moment. I want to say "Thank you".

    I still remember when I began to learn English, I found it too difficult. I tried my best, but I still couldn't do well in it. I almost gave it up. As soon as you knew it, you had a long talk with me kindly about how to learn English well. You always encouraged me whenever I made a little progress. After that I became interested in it and improved myself a lot.

   Though I have to say goodbye to you very soon, I still think I am so lucky to be your student. I hope you can relax yourself and keep healthy.

Best wishes to you!                               Yours,

                                               Li Lei
文段表达评分标准

说明： 先根据文章整体内容和语言表达确定档次，然后在该档次内评出分数。

第一档：15—13

完全符合题目要求，表达思想清楚，内容丰富。使用多种语法结构和丰富的词汇，语言通顺，语意连贯，具有逻辑性。允许有个别语言小错误。

第二档： 12—10

符合题目要求，表达思想基本清楚，内容基本完整。语法结构和词汇比较丰富，语言基本通顺，语言基本连贯。有个别语言错误，但不影响意思的表达和整体理解。

第三档:
  9—7

基本符合题目要求，表达思想基本清楚，内容基本完整。语法结构和词汇满足文章需要，语言基本通顺，语言基本连贯。有一些语言错误，但不影响整体理解。

第四档： 6—4分

部分内容符合题目要求，表达思想不清楚，内容不完整。语法结构和词汇错误较多，语言不通顺，影响整体理解。

第五档： 3—1


与题目有关的内容不多，不能表达出自己的思想。只能简单拼凑一些词语，所写内容难以理解。
北京市门头沟区2008年初中毕业听力考试现在开始，请同学们打开试卷，翻到第一页，做好答题准备。

一、听对话，选择与对话内容相符的图片。 (每段对话朗读两遍)
请看第一组的四幅图片。听三段对话，完成第1至第3小题。            
Conversation 1

M: What’s wrong with you, Mary?

W: I can’t find my bike.

Conversation 2

W: Good morning.Can I help you?

M:Yes, I’d like to have a look at the T-shirts.

Conversation 3

M: Excuse me.Could you tell me the way to the post office?

W: Sorry, I don’t know. Ask the policeman over there. He may know.

请看第二组的四幅图片。听三段对话，完成第4至第6小题。

Conversation 4 
W: Whose stamp is this?

M: It must be Tom’s. He loves collecting stamps very much.
Conversation 5

W: You look sad.What’s the matter?

M: I left my umbrella on the bus..
Conversation 6

M: How do you learn English?

W:I learn by reading English books..
三、听对话或独白，根据对话或独白内容，从下列各题所给的A、B、C三个

选项中，选择最佳选项。（每段对话或独白朗读两遍） 

听第一段对话，回答第7至第9小题。

M: What can I do for you, Madam?

W: I'm looking for a skirt for my daughter.

M: Come with me, please. Here are skirts for girls.

W: The red one looks nice. How much is it?

M: Eighty-five yuan.

W: Oh, I'm afraid it's too expensive.

M: What about the blue one over there? It looks nice too. And it's cheaper.

W: But it's a bit too small. Have you a bigger size?

M: Sorry, we haven't. But we'll get some soon. Will you come back next week?
W: All right. I'I1 come again.

听第二段对话，回答第10至第11小题。

W: Excuse me. Do you speak English?

M: Yes, a little. Can I help you?

W: Where's the Great Wall Hotel?

M: It's over there behind the post office,next to the cinema. Follow me, please. I'm going there, too.

W: Your English is very good.

M: Thank you. Where are you from?

W: I'm from Australia.

M: What's your name, please?

W: My name is Betty Scott. And what's your name?

M: My name's Wang Dong. Nice to meet you, Mrs Scott.

W: Nice to meet you, Mr Dong.

M: I'm sorry. You can't call me like that. My family name is Wang, not Dong. You see, we Chinese put our family name first.

W: Oh, sorry, Mr Wang.
听一段独白，回答第12至14 小题。

Thank you for coming to this meeting for students who will stay at school during the winter holidays. It is my duty to tell you what to do and to have you fill out forms giving the dates you will be at school. To cut down the cost, Buller Hall will be the only house for you to stay at. All the other houses will close at 5 p.m., on Friday, February 7, and will not re-open until 6 p.m., on February 16. Once we have your forms, we will offer you a room in Buller Hall. Please move all the things you will need to your new room by the 7th as it will not be possible to re-open the other houses during these days, once they have been closed. Some places of our school will be closed during the holidays. They are the labs, the school store and the dancing hall. The library and the computer center will be open, though at a shorter service time. Only the post office and most school offices will keep their usual hours. Of course, you don’t have to worry about your meals. Since I imagine most of you are staying here to prepare the new lessons for next term, let me wish you good luck with your work. If you have any special problems, please call me at my office before February 3.

 请同学们将试卷翻到第7页，看第一大题的听力试题。根据试题要求在相应位置上作答。

一、听对话，记录关键信息。 
请根据所听到的内容和表格中的提示词语，将所缺的关键信息填写在下面的表格中。(对话读三遍)

W: Hello. This is Katy Green.

M: Hello, Mrs Green. This is Jim. May I speak to Mary, please?

W: Hi, Jim. I'm afraid she isn’t in right now. Can I take a message for you?

M: Yes, please. Tina and I are going to see our maths teacher tomorrow. We'd like Mary to join us.

W: Oh, great. I think she will be glad to. When and where are you going to meet?

M: At nine o'clock tomorrow morning, at the school gate.

W: How are you going there?
M: By bus. By the way, please tell her to bring her camera. 
W: OK. Anything else?

M: No, thank you.

W: All right. I'll let her know as soon as she comes back.

M: Thank you, Mrs Green. Bye-bye.

W: Bye.
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